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Abstract (en)
The module has a dioptric element (4) provided with an optical axis (2), and receiving luminous rays reflected by reflectors (10). A transparent
material bar (6) is arranged between the reflectors and the dioptric element. A reflective surface is formed such that the rays emitted by a light
source and originated from a combustor (22) passes through another combustor (24) after reflexion on the reflective surface and refraction at the
passage in the bar. An independent claim is also included for a method for optimizing a lighting module of a headlamp of a motor vehicle.

Abstract (fr)
L'invention a trait à un module d'éclairage pour un projecteur de véhicule automobile, comprenant un premier réflecteur (10) avec une surface
réfléchissante, avec au moins un premier foyer (22) pour une source lumineuse et un second foyer (24) ; un élément dioptrique (4), disposé de
manière à recevoir les rayons lumineux réfléchis par le premier réflecteur ; une lame en matériau transparent (6) entre ledit premier réflecteur (10)
et ledit élément dioptrique (4) ; ladite surface réfléchissante étant formée de manière à ce que des rayons émis par ladite source lumineuse et
partant du premier foyer (22) passent approximativement par ledit second foyer (24) après réflexion sur ladite surface réfléchissante et réfraction au
passage dans ladite lame (6).
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